

Charm **UP**

PERFECT DEFENCE

TINTED SUNSCREEN
SPF30 PA+++

防晒抗污染, 轻质零负担



防晒抗污染,轻质零负担

TINTED SUNSCREEN

都市生活表面繁华多姿,内里却危"肌"四伏。无处不在的紫外线和城市污染每分每秒都在伤害肌肤,导致色斑、细纹、暗沉、干燥等老化痕迹的显现。因此,做好防晒工序是美肤最重要的一步。Perfect Defence Tinted Sunscreen SPF 30 PA+++抗老润色防晒乳采用天然抗压防护因子四氢嘧啶(Ectoin),及可转化为维生素D3的7-脱氢胆固醇(7-DHC)为

帮助亮白肤色、润泽肌肤,以及阻隔UVA/UVB紫外线和可见光(蓝光)与红外线的侵袭,全面提升肌肤的自我防御力。每日早晨出门前使用,自然修饰肤色的防晒乳即可在肌肤表面形成防护屏障,守护肌肤的同时带来水润匀白肤感,让您外出**无惧骄阳,不怕晒黑,时刻得到最佳呵护**。



















Charm **UP**

PERFECT DEFENCE

TINTED SUNSCREEN
SPF30 PA+++

PROTECTION AGAINST THE SUN AND POLLUTION HAS NEVER BEEN THIS EASY



PROTECTION AGAINST THE SUN AND POLLUTION HAS NEVER BEEN THIS EASY



TINTED SUNSCREEN

Living in a bustling city is a promise of concrete jungles, charismatic energy, and a seamlessly never-ending list of things to do. But be aware as what you see may only be skin deep. The unseen threat of UV rays and urban pollution are constantly damaging your skin and often lead to signs of aging such as dark spots, fine lines, dullness, and dryness. That means making sure you're well protected from these harmful elements is a crucial part of your skincare routine and it all begins with protection against the sun. Perfect Defence Tinted Sunscreen SPF 30 PA ++++ is an anti-aging sunscreen with natural anti-stress protective factor Ectoin and 7-DHC which can be converted into vitamin D3.

a key element to help brighten skin tone as well as moisturizing skin, blocking UVA / UVB, visible light (blue light), and infrared rays, providing a comprehensive boost to improve the skin's self-defense. Apply it every morning before heading out and the sunscreen will naturally improve your complexion while forming a protective layer on the skin's surface, protecting and retaining moisture in the skin giving it a smooth touch. So, go on out and enjoy a worry-free day out in the sun, we've got you covered!















